

## Bestyrelsesmøde torsdag den 8. juni 2023

### REFERAT

Kage: **Anne-Mette** 😊

#### 1. Valg af referent og ordstyrer.

Jesper er ordstyrer og Anne-Mette er referent

#### 2. Godkendelse af dagsorden og referat

Godkendt

#### 3. Siden sidst

a) **Flydebro**. Jesper mødtes med havnen d. 31/5. To breve udsendt med conventus til alle medlemmer (før og efter Jespers møde med havnen). Der skal indsamles erfaringer hen over sommeren. Punktet sættes igen på august bestyrelsesmøde mhp erfaringer hen over sommeren.

- **Vi** laver en "Google-formular", hvor folk kan melde ind. Så får alle mulighed for at give sit besyv med, og vi ser på de indkomne kommentarer, som så kan tages med til næste møde med havnen). **Anne-Mette** opretter en Google formular, Niels og Jesper læser teksten og Anne-Mette sender link ud med conventus
- Der er nogen (**Anders og Mette F**), der laver video af gode måder man kan sætte i på fra den nye bro.
- Andre personer har andre måder – Film det – læg det op. (alle medlemmers input er velkommen)

b) **Bomkort mangler**. Der er blevet rekvireret to nye og de er monteret flot på træplade og hænger ved computeren.

#### 4. Kort nyt fra udvalg

A. **Instruktion**. Årets 2 hold og IPP3 til efteråret.

IPP2: Under pkt 10 nyikajak.dk ligger en anden makkerredning end der lå sidste år. Tues video, der lå sidste år er en hurtigere redning. Så hvilken der skal ligge på hjemmesiden fremover bliver evalueret i instruktionsudvalget og bestyrelsen efter instruktionen er ovre.

Holdkaptajnerne har til opgave at lave en evaluering af begynderforløb på denne side af sommerferien (**Jens D kontakter**) Evalueringen viderefremmes til instruktionsudvalget, der ud fra den evaluering laver et Årshjul for instruktionsudvalg og instruktion. Dette sendes til bestyrelsen hvor det behandles.

IPP3 til efteråret: Connie og Ole Sig kommer med et oplæg på et kursus, der løber til efteråret. Status for antallet af medlemmer i klubben er god og vi opretter ikke et IPP2 til efteråret.

Der kommer et opslag på hjemmesiden om et brush-up kursus for erfarne, der gerne vil ind i klubben.

B. **Webudvalg** status på medlemmer og arbejde i udvalget?

Kelvin er nyt medlem.

C. **Fundraiser udvalg**. **v/Jesper**, der orienterer om ansøgning til ny varmepumpe.

Instruktørerne fra årets begynderhold opfordrer fundraiserudvalget til at søge (DGI og DIF-puljen) penge til pagajer der er med mindre blad og pagajflydere der er mere opdrift i samt fast pagajflydere til grønlandspagajer (fås hos kano og kajakværksted i Lyngby). **Anders** skriver til Nils B.

D. **Byggeudvalg.** (Nyt udvalg. Består af: Nils B, Benny, Mogens J, Søren K, Nanna, Susanne Toft, Tove G og Alfred. Udvalget har mødtes 2 gange og har en plan for at besøge forskellige kajakklubber for at se forskellige løsninger.)

E. **Kommunikationsudvalg.** (består af Anne Marie og Charlotte Wiell) Udvalget har i støbeskeen at invitere interesserede og komme videre med projektet.

F. **Status på klubaften** - herunder dialog om bestyrelsens synlighed/rolle i forhold til klubaften.

Det fungerer super godt, især sammen med km roning, så der er bindeled mellem begyndere og klubbens øvrige medlemmer.

Den vigtigste aktivitet vi har i år! Der er en god struktur på, og den virker. Værterne (2 stk.) har god mulighed for at hygge sig og selv bestemme, hvad der skal ske den aften.

**Køleskabet er vigtigt:** Der skal købes godt ind så det kan fyldes op og der er mulighed for at købe stort ind og bruge den bagerste del af private grejrum som depot. Herfra kan alle medlemmer være med til at fylde op i køleskabet.

5. Rokort: **v /Jens D**, der inden mødet har fundet ud af hvad og hvorfor og hvad vi skal. Webudvalget sørger for vi kommer over på det nye rokort

#### Plan for Rokort

1. JD kontaktet memberlink vedr dato for overgang og beder dem oprette Kelvin som kontakt/admin
2. Nedlukning fredag/lørdag 30. juni/1. juli
3. Memberlink overfører gamle data 30. juni
4. Medlemmer oplyses om overgang (mail, Facebook). Dato?
5. Der oprettes vejledningsside på hjemmeside med video
6. Der oprettes rum i Forum til hjælp og diskussion
7. Medlemmer opfordres til at slette Rokort app og link til Rokort.dk
8. Medlemmer opfordres til download af memberlink app/bruge link <http://aarhushavkajakklub.rokort.dk>
9. Link på klubbens pc ændres til <http://aarhushavkajakklub.rokort.dk>
10. Der ophænges opslag i klubben ved PC
11. Forventes køreklar 2. juli

6. Sommerfest - herunder dato og planlægning af arbejdsdag og sommerfest.

**Mette F, Mette K og Anders** laver en fest! og det bliver 26. august -2023.

Rammen er som tidligere – kl. 10.00 går vi i gang (der er ingen morgenmad) opgaver fordeles– pølser til frokost- der arbejdes videre. Fest om aftenen- Klubben betaler velkomstdrink og maden (Laks!). Folk medbringer selv øvrige drikkevarer.

7. Alternativ til DGI kontorhænder **/v Alfred**. Alfred har undersøgt og fortsætter med at undersøge alternativer.

8. DGI har ændret struktur mht. certificering. Hvad gør vi i klubben ved det, spørger et medlem af instruktørtruppen? 2023 er et implementeringsår for DGI, så vi tager det med som en opgave til instruktionsudvalget, der leverer et oplæg til bestyrelsen, som herefter beslutter det på klubbens vegne. **Anne-Mette** kontakter Connie, om hun har lyst til at være tovholder på det.

9. Status på helhedsplan Tangkrogen og udvidelse af Marselisborg Havn - Jesper har deltaget i møde med Aarhus Kommune den 02-05-2023 og orienterede. Samlet set er hele projektet udsat nogle år. Vi fortsætter med vores byggeprojekt uafhængigt af helhedsplanen.

10. Evt

**Datoer for næste møder:**

Næste møde **tirsdag 15/8 kl. 17.00**. Mette tager noget med. Jesper booker havnens mødelokale.

og torsdag d. **5/10** (planlægning af gen. Forsamling) Jesper booker havnens mødelokale.

Generalforsamling d. **26/10 kl 19.00-21.30**

**Sommerfest og arbejdsdag d. 26/8**

Punkter til næste møde:

- ...Get together arrangement? (det plejer at være her der samles på nyttilkomne med IPP2 for at få dem integreret i klubben, eller kan én bestemt Torsdags-klubaftenen være et oplagt tidspunkt?)
- Erfaringer om flydebro.
- Struktur af instruktionsudvalg
- Behandling af evaluering af IPP2, årshjul og DGI struktur fra Instruktionsudvalg.
- Økonomistatus. medlemsantalsnyt, **v/Alfred**